
ΕΡΩΤΗΣΗ
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Των: Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων

ΘΕΜΑ: «Με απόφαση του ΔΙ.ΠΑ.Ε χάνεται η Νοσηλευτική Σχολή
Διδυμοτείχου»

Κυρία Υπουργέ,

Αντιδράσεις προκαλεί στους πολίτες του Διδυμοτείχου η μεταφορά του Παραρτήματος
του Τμήματος Νοσηλευτικής από το Διδυμότειχο στην Αλεξανδρούπολη. Επιπλέον, από
την κατάργηση του τμήματος επηρεάζεται η ζωή και οι σπουδές εκατοντάδων φοιτητών.
Μια τέτοια εξέλιξη πιστεύουν πως θα είναι καταστροφική για την τοπική οικονομία, η
οποία πλήττεται σοβαρά τα τελευταία χρόνια λόγω οικονομικής κρίσης αλλά και από την
πανδημία. Τονίζουν πως με μια τέτοια κίνηση το Διδυμότειχο καταστρέφεται.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται η κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να μεριμνήσετε σχετικά, ώστε να ανακληθεί η απόφαση μεταφοράς του
Παραρτήματος του Τμήματος Νοσηλευτικής από το Διδυμότειχο στην Αλεξανδρούπολη
και να μην υποχρεωθούν εκατοντάδες φοιτητές αλλά και οι οικογένειές τους εν μέσω
κρίσης να μπουν σε καινούριες οικονομικές περιπέτειες, καθώς και να μην
αποδυναμωθεί η τοπική οικονομία του Διδυμοτείχου;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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